
 

 

HRVATSKI PIKADO SAVEZ 

Avenija Dubrava 238 

10040 Zagreb  

 

ZAPISNIK  

 

Sa  sjednice Izvršnog odbora Hrvatskog pikado saveza održane dana 28. svibnja 2020. godine 

s početkom u 17:00 sati. 

 

Sjednica je telefonska a nazočni su: Tihomir Mamić predsjednik, Eduard Akrap, Damir 

Zrinščak, Zvonko Antunović i Miro Grubeša. 

 

Sjednicu je otvorio predsjednik g. Tihomir Mamić, pozdravio članove Izvršnog odbora te 

konstatirao da sukladno članku 48. Statuta Hrvatskog pikado saveza postoji kvorum i sve 

odluke koje budu donesene na ovoj sjednici su pravovaljane. 

Za zapisničara je predložio Zvonka Antunović. 

Potom je predložio sljedeći: 

 

DNEVNI RED 

 

1. Nastavak natjecateljske sezone 

2. Raspored odgođenih natjecanja 

3. Razno 

 

Predloženi dnevni red  je jednoglasno  usvojen. 

 

Ad 1.) Predsjednik IO g. Tihomir Mamić je uvodno pozdravio sve sudionike ove sjednice i 

upoznao IO s novim epidemiološkim mjerama koje se očekuju kroz nekoliko dana a vezano 

za bolest COVID-19, te  naglasio kako se očekuje da će Stožer civilne zaštite odobriti 

nastavak natjecanja od 13. lipnja. Predložio je donošenje odluke o nastavku natjecateljske 

sezone. Svi članovi IO su suglasni s ovim prijedlogom s tim da se da jasna uputa županijskim 

savezima da ne započinju natjecanje prije ovog datuma, kako se ne bi izlagali riziku od 

potencijalnih kazni za kršenje epidemioloških mjera. 

Na ovaj prijedlog nije bilo primjedbi te je predsjednik po provedenom glasovanju konstatirao 

da je IO jednoglasno donio: Odluku o nastavku natjecanja 

 

Ad 2.) Predsjednik je predložio da se donese i odluka o rasporedu natjecanja na državnoj 

razini koja su planirana natjecateljskim kalendarom. Damir Zrinščak je predložio da se neka 

od tih natjecanja otkažu budući da već ulazimo u ljetni period i neće biti moguće organizirati 

sve obzirom da već u rujnu počinje i nova natjecateljska sezona. Nakon kraće rasprave svi 

članovi su zauzeli stav da se u ovom trenutku još ne objavljuju datumi natjecanja nego da se 

pričeka razvoj epidemiološke situacije i sukladno tome donose pojedinačne odluke o 

pojedinom natjecanju. HPS treba zadržati pravo otkazivanja, promjene termina ili formata 

samog natjecanja, poštujući mjere Stožera civilne zaštite. 

Zvonko Antunović je predložio da se županijskim savezima koji neće biti u mogućnosti 

odigrati kup natjecanje omogući da bez posljedica odustanu od ovog natjecanja. Razlog je taj 

što je pred vratima turistička sezona i neke županije nisu niti započele s ovim natjecanjem.  

 



Obzirom da veliki broj ljudi, odnosno igrača također radi u turističkoj sezoni, bit će spriječeni 

igrati ovo natjecanje tijekom ljeta. Svi članovi izvršnog odbora su se složili s ovim 

prijedlogom. 

 

Na kraju rasprave predsjednik je predložio donošenje odluke glasovanjem te je konstatirao da 

je IO jednoglasno donio: Odluku o rasporedu odgođenih natjecanja. 

 

Ad 2.) Ispušta se kao nepotrebna. 

 

Sjednica je završena u 19:00 sati. 

 

 

 

 

      ___________________ 

                  Tihomir Mamić 

                        predsjednik 


